
Van: Arwina de Boer <AdBoer@brabant.nl>  
Verzonden: donderdag 28 september 2023 

Aan: Tjerk Langman <Tlangman@PSBrabant.nl> 
Onderwerp: FW: Antwoord technische vragen F'kes meerijden 

 

Geachte mijnheer Langman, 

De bijdrage van de provincie loopt via SmartwayZ.NL. Hierin zijn we 1 van de financiers. De andere 

50% is door de regio zelf betaald. 

Ik hoop dat dit voldoende aanvullende informatie is. 
 
 
Met vriendelijke groeten,  
 
Arwina de Boer | Programmaleider Gedeelde Mobiliteit | Gebiedsregisseur Mobiliteit Zuidoost 
Brabant | 

 
provincie Noord-Brabant 

| www.brabant.nl | Brabantlaan 1  5216 TV 's-Hertogenbosch | Postbus 90151  5200 MC 's-

Hertogenbosch |  
 

 
 
 

Van: Tjerk Langman <TLangman@psbrabant.nl>  
Verzonden: donderdag 28 september 2023 12:12 

Aan: Ellie Stolwijk - van de Kolk <PvdKolk@brabant.nl> 
Onderwerp: RE: Antwoord technische vragen F'kes meerijden 

 

Geachte Mw. Stolwijk, 
 
Ik heb nog een kleine technische vervolgvraag ter verduidelijking: 
 
"Het project loopt vanaf 2021. Totaal kosten zijn €575.000 waarvan 50% (€287.500) door 
SmartwayZ.NL is gefinancierd." Moet dit zo gelezen worden dat de provincie 287.500 euro in 
'F’Kes meerijden' heeft gestoken, naast de 287.500 euro van Smartwayz? Of is de provinciale 
bijdrage alleen beperkt tot onderdeel van de bijdrage van Smartwayz? Want op de site van 
de provincie is hier helemaal niets over te vinden.  
 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Tjerk Langman 
 
Statenlid PVV Noord-Brabant 
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